
 R
edaktion: 

 Susanne Elsøe Jensen og H
anne Ellgaard. D

eadline til næ
ste num

m
er er 

1. oktober  H
jem

m
eside: https://herning.soroptim

ist-danm
ark.dk/ 

Klubnyt 

Lands– og R
epræ

sentantskabsm
ødet 

Så lykkedes det at få afviklet lands-og repræ
sentantskabsm

ødet SI 
H

erning var repræ
senteret ved: Alice, Tove og Inga, sam

t Anna og 
Susanne som

 repræ
sentanterne. 

M
ødet m

arkerer sig ved, at det nu er R
egion 2, der tager over for de 

kom
m

ende 2 år fra 1. oktober. 
N

y unionspræ
sident er Karen Teglgaard, Skjern-Tarm

 og der er også 
H

erning-repræ
sentation: Alice blev valgt til unionskasserer og Eva 

som
 suppleant til unionsbestyrelsen. Eva blev desuden valgt ind i le-

gatkom
iteen. Vores ”gudbarn”, SI Brande fik en Best Practice Aw

ard 
D

ebatten om
 kvinder og piger ctr. kvinder og børn blev også vendt. 

D
et er dog vedtaget på convention, så der er ikke så m

eget at gøre -
ud over at arbejde videre m

ed begrebet kvinder og børn, som
 m

an er 
til m

an er 18 år. 
 Seniorerne på ostetur til Thise 
N

u prøver de igen, seniorerne, m
ed osteturen til den velassorterede 

”gårdbutik” på Thise M
ejeri. H

er m
ødes de kl. 11, fouragerer, går til 

købm
and, køber drikkevarer og sam

les så ellers  i stedets pavillon til 
”ostebord” og socialt sam

væ
r. 

Klubnyt nr.237 
SI-H

erning 
 Septem

ber 2020 

 S
eniorerne i M

om
høje N

aturcenter til gå-
tur, snak og kaffe 



Klubnyt 

D
et var dejligt at se 

hinanden efter nog-
le m

åneders C
oro-

na-pause, så snak-
ken gik lystigt og 
m

insandten om
 ikke 

også vejret var m
ed 

os til som
m

erm
ødet 

hos H
ildigunn og 

Bent G
råkæ

r  på 
deres ”traktørsted” i 
Finderup. 
Bent serverede dejlig m

ad fra grillen 
m

ed læ
kre salater til og alle hygge-

de sig. 
Anette Byskov havde 3 m

inutter om
, 

hvordan det var at kom
m

e gennem
 

C
orona-tiden m

ed savn af børn og 
børnebørn. 
O

g ellers var der lejlighed til at gå i 
den sm

ukke have og bagefter nyde 
kaffen og jordbæ

rkagen. 

Som
m

erudflugt til Finderup 

R
estauranten på G

olfbanen lagde 
igen i år lokaler til kom

-godt-i gang-
m

ed-sæ
sonen. Flere ting blev vendt. 

Bl.a. det evindelige spørgsm
ål om

, 
hvordan vi får flere unge m

edlem
-

m
er. D

er var også en drøftelse af, 
hvordan vi skal arbejde m

ed bedre 
at integrere nye m

edlem
m

er. Et an-
det em

ne var, hvordan vi gør op-

m
æ

rksom
 på os selv, så vi bliver 

m
ere kendte. 

Andre em
ner var strukturen i ar-

bejdsgrupperne og m
ål og m

ed m
ed 

projektgrupperne. 
D

esuden var forslag til det kom
m

en-
de landsm

øde på program
m

et. En 
god aften, m

en det kneb m
ed aku-

stikken 

En tur på G
olfbanen 

Klubnyt 

 

To friske Vejle-soroptim
ister  tog i 

august turen rundt i D
anm

ark- på 
cykel. Besøgte 16 klubber på de-
res 1600 km

 lange tur og sam
lede 

undervejs penge ind til projekt M
o-

ving the w
orld  to end H

unger,  
H

vad det gav? C
a. 60.000 kr. her-

under bidrag fra SI H
erning, hvor 

de havde frokoststop hos hhv. H
il-

digunn i Videbæ
k og Kirsten på 

Skarrildhus. 
Begge 

steder 
m

ed 
besøg af H

erning-soroptim
ister 

G
odt gået…

! 


